
Игор Симић: Посланици „Српске листе“ тражиће поштовање српског језика као службеног у косовском парламенту, јер је то загарантовано Уставом Косова
петак, 23 март 2018 18:24

Посланик Српске листе у косовском парламенту Игор Симић указао је, током расправе о
Нацрту Пословника косовског парламента, да је превод тог документа веома лош и
најавио да ће се српски посланици залагати за поштовање српског језика као
службеног, што је у складу са косовским уставом.

  

  

"Највећи број материјала који добијамо за рад у одборима или на седницама Скупштине,
а шаљу их институције, не добијамо на српском језику, а о њима морамо да се изјаснимо
или о њима треба да гласамо, што је кршење основних права које гарантује Устав", рекао
је Игор Симић.

  

Симић је рекао да Српска листа у начелу подржава предложени Пословник о раду
Скупштине, али је истакао да тај документи и многи други имају велики број мањкавости
када је у питању превод на српски језик.
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"Даћу један конкретан пример, у нацрту пословника на српском језику пише да ће
председник скупштине у сарадњи са шефовима парламентарних група именовати
привремену делегацију која ће представљати 'Косово'. У енглеској и албанској верзији
стоји да ће делегација представљати 'скупштину', што мислим да је примереније", казао
је Симић, пренела је РТК2.

  

(Агенције)
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